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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat steeds meer gezinnen op straat belanden 
door de crisis (ingezonden 31 juli 2013). 

Vraag 1
Wat vindt u ervan dat steeds meer gezinnen op straat belanden door de 
crisis? Kunt u uw antwoord toelichten?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat in Groningen, Drenthe en Friesland elke maand 16 
gezinnen worden afgewezen voor opvang, omdat de opvanginstelling vol zit? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Hoeveel gezinnen zijn momenteel dakloos? Wat is de ontwikkeling hierin 
geweest de afgelopen jaren? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Wat zijn de voornaamste redenen dat deze gezinnen op straat belanden? Kunt 
u uw antwoord uitgebreid beantwoorden? 

Vraag 5
Hoeveel gezinnen worden maandelijks afgewezen, doordat opvanginstellin-
gen vol zitten? Bent u bereid dit uit te zoeken en de Kamer hierover te 
informeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Hoeveel gezinnen worden gedwongen buiten te slapen, omdat er geen plek 
voor hen is in opvanginstellingen? Bent u bereid dit uit te zoeken en de 
Kamer hierover te informeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Welke maatregelen gaat u treffen om te voorkomen dat gezinnen op straat 
belanden en dat gezinnen, die nu dakloos zijn, zo spoedig mogelijk geholpen 
worden? Kunt u uw antwoord toelichten?

1 Steeds meer gezinnen op straat door crisis», DVHN, 26 juli 2013.
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